

et mère, et ayeux d'iceluy Flourent de Layens, a foy et hommage d'un certain fief et noble tenement, qui se consiste, comprend et comporte en plusieurs pièces de terres, préz et autres heritaiges scitués et assis audit Houdencourt et terroir d'icelluy à l'environ, audit Jehan Le Bastard de Bienfaicte et sa femme compétant et appartenant à cause d'icelle femme, et qui leur avaient été despartis, baillés et délivrés en partage par deffunct noble homme Pierre du Boys, escuier, en son vivant seigneur dudit Houdencourt, père de deffuncte Blanche du Boys, ayeul de la dite Jehanne de Bienfaicte et grand ayeul du dit Flourent de Layens, de nous tenu et mouvant en fief, le XX^e jour de juin, l'an mil V^e XXXIII.

(Extrait aux archives du châ. de Fayel.)

IX.

Acte de décès de Philippe I^{er} de la Mothe Houdencourt.

Ce dimanche, vingt deuxsiesme octobre mil six cent cinquante et ung est décédé Philippe de la Motte de Hauldencourt, gentilhomme, aagé de quatre vingt treize ans, en sa maison de Sassy-le-Petit, Père de Monseigneur, hault et Puissant seigneur, Monseigneur le Mareschal d'Audencourt et de Monseigneur l'Evesque de Rennes, et est enterré dans l'église dudict lieu (de Sacy-le-Petit).

Mathieu Colombe, curé de Rhuis.

*(Extrait du registre des mortuelles de la Paroisse de Rhuis
près Verberie, diocèse de Soissons).*
